
Protokół Nr VII/2024 

z sesji Rady Powiatu w Sępólnie Kraj. 

odbytej 27 września 2024 roku 

w sali sesyjnej im. L. Prądzyńskiego 

W obradach sesji udział wzięli: 

a) Radni (załącznik nr 1 - lista obecności) 

b) Zaproszeni goście (załącznik nr 2) 

Ad.l. 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chart o godz. 09.05. 

Na początku powitał radnych, pracowników starostwa i jednostek powiatowych a także 

zaproszonych gości biorących udział w sesji. 

Marek Chart poinformował również, że sesja jest nagrywana i transmitowana na żywo 

w Internecie. 

Ad.la. 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził sprawdzenie obecności radnych. Po 

głosowaniu stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny 

Aleksander Atamański), co stanowi ąuorum i umożliwia prawomocne podjęcie uchwał -

załącznik nr 3 - sprawdzenie obecności. Przewodniczący poinformował, że radny 

Atamański usprawiedliwił swoja nieobecność. 

Ad.l.b. 

Przewodniczący zapytał czy radni wnoszą uwagi do porządku obrad. 

O udzielenie głosu poprosił Starosta Sępoleński. Poinformował, że Zarząd Powiatu 

chciałby wprowadzić zmianę do porządku obrad, polegającą na dodaniu projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla powiatu 

Głubczyckiego na usuwanie skutków powodzi. 
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Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. Poinformował, że projekt uchwały 

zostanie ujęty w punkcie 10. h porządku obrad. Rada Powiatu w obecności 14 radnych 

(nieobecny Aleksander Atamański) jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad -

załącznik nr 4. 

Porządek obrad VII sesji Rady Powiatu po zmianach: 

1. Otwarcie sesji: 

a) stwierdzenie ąuorum, 

b) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań przez radnych. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu o udzielonych odpowiedziach na 

interpelacje i zapytania złożone na ostatniej sesji i w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o czynnościach w okresie między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie Starosty Sępołeńskiego z prac Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

w okresie międzysesyjnym oraz informacja o złożonych przez radnych wnioskach i 

sposobie ich załatwienia. 

7. Informacja nt. działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii. 

8. Cele i zadania realizowane przez instytucje działające na rzecz rolnictwa w Powiecie 

Sępoleńskim - Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, Kujawsko -

Pomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Minikowie, Powiatowa Izby Rolnicza w 

Sępólnie Krajeńskim. 

9. Informacja nt. działalność spółek wodnych na terenie powiatu sępołeńskiego. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu, 

b) przyjęcia „Powiatowego Programu Korekcyjno - Edukacyjnego dla Osób 

Stosujących Przemoc Domową w Powiecie Sępoleńskim", 
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c) przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Sępoleńskim na 

lata 2024-2030"., 

d) udzielenia dotacji dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego, 

e) zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2024 rok, 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sępoleńskiego na lata 2024-

2032, 

g) rozpatrzenia wniosku z dnia 6 sierpnia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 

L/226/2022 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 października 2022 r. 

w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podroży służbowych przysługującym radnych, 

h) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla powiatu 

Głubczyckiego na usuwanie skutków powodzi. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zakończenie obrad. 

Ad.2. 

Przewodniczący poinformował, że nikt nie wniósł uwag do protokołu z VI sesji Rady 

Powiatu. W związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych (nieobecny Aleksander Atamański) jednogłośnie 

przyjęła protokół z VI sesji Rady Powiatu, (załącznik nr 5). 

Ad.3. 

Na początek Przewodniczący przypomniał, że interpelację radny musi zgłosić na piśmie. 

O udzielenie głosu poprosił Radosław Burdon. Radny złożył zapytanie dotyczące 

możliwości wykonania remontu lub modernizacji drogi powiatowej nr 1129C relacji 

Sępólno Krajeńskie - Kawie, (załącznik nr 6). Następnie Radny zapytał czy Zarząd 

Powiatu posiada wiedzę o ewentualnych konkursach z funduszy unijnych lub z budżetu 

Ministerstwa Sportu na budowę kompleksów sportowych? Jeśli tak, to czy powiat 

zamierza do nich przystąpić a pozyskane środki przeznaczyć na budowę boiska przy ZSP 
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w Sępólnie Krajeńskim, (załącznik nr 7). Na koniec R. Burdon zapytał czy planuje się 

budowę ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze 1121C na odcinku Sępólno Krajeńskie -

Wiśniewa? (załącznik nr 8). 

O głos poprosiła Paulina Wenda. Radna w imieniu mieszkańców gminy Kamień 

Krajeński zapytała o termin usunięcia zakrzaczeń przy drogach powiatowych 

mieszczących się na terenie gminy, (załącznik nr 9). 

Iwona Sikorska wraz z grupą radnych (Tomaszem Fifielskim, Andrzejem Chatłasem, 

Iwoną Sikorską, Kacprem Sosnowskim, Pawłem Toczko, Krzysztofem Wilgosiewiczem i 

Danutą Zalewską) złożyła interpelację w sprawie zakupu wielofunkcyjnego zestawu 

drogowego, tj. ciągnika, przyczepy i remontera drogowego dla Zarządu Drogowego w 

Sępólnie Krajeńskim. Wymieniony sprzęt przyczyni się do poprawy efektywności pracy 

Zarządu oraz zmniejszy degradację nawierzchni bitumicznej dróg. (załącznik nr 10). 

Leszek Marach zapytał czy planowane są działania mające na celu odbudowę kładki 

pomiędzy jeziorami Lutowskim i Mielce z przeznaczeniem dla ruchu rowerowego i 

pieszego? Radny przypomniał, że w tej sprawie przeprowadzona była rozmowa z 

Nadleśniczym Jackiem Krzyżanowskim (załącznik nr 11). 

W tym punkcie o udzielenie głosu poprosił również Tomasz Fifielski. Pierwsza 

interpelacja dotyczyła usunięcia zakrzaczeń przy drodze powiatowej od rogi krajowej nr 

25 w kierunku Szynwałdu. Interpelacja złożono na prośbę mieszkanki Szynwałdu. 

(załącznik nr 12). Kolejna interpelacja dotyczyła banerów promujących budowę drogi 

powiatowej relacji Więcbork-Nowy Dwór. Radny uważa, że na banerach powinno 

znajdować się również logo herbu gminy Więcbork, gdyż wraz z powiatem gmina 

sfinansowała wkład własny inwestycji. Do interpelacji dołączono zdjęcie 

przedmiotowego banera. (załącznik nr 13). Trzecia interpelacja Radnego dotyczyła 

usunięcia nieczynnego słupa energetycznego umiejscowionego na drodze dojazdowej do 

kompleksu budynków należących do powiatu przy ulicy 600-lecia w Więcborku, 

(załącznik nr 14). Ponadto Tomasz Fifielski złożył ponowną interpelację w sprawie 

dwóch faktur wystawionych na powiat sępoleński przez firmę Transport Handel usługi 

„Manmar". Zdaniem właściciela firmy, powiat do dnia dzisiejszego nie uregulował 


